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Datum: onsdagen den 10 december 2008 
Tid:  Kl 13.15 
Plats:  2-K1022 
 
 
 Närvarande:  
 Maja Bäckvall    Institutionen för nordiska språk 
 Moa Ekbom    Institutionen för lingvistik och filologi 
 Ola Jönsson    Engelska institutionen 
 Per Löwdin     DO 
 Annie Mattsson   Litteraturvetenskapliga institutionen 
 Daniel Solling   Institutionen för moderna språk 
 Sina Tezel     Institutionen för lingvistik och filologi (ordförande) 
 Ingela Wahlberg   Konstvetenskapliga institutionen/Textilt hantverk 
 Christine Watson   Institutionen för moderna språk (sekreterare) 
 
 
§1  Mötets öppnande 
 Ordförande, Sina Tezel, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§2  Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 
 Röstlängden fastställdes. 
 
§4  Val av justeringsperson tillika rösträknare 
 Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Moa Ekbom.  
 
§5  Godkännande av kallelse 
 Kallelsen godkändes. 

  
§6 Meddelanden 

a) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden: 
Moa Ekbom meddelade att på mötet nästa dag väntas beslut om att delegations-
ordningen för godkännande av individuella studieplaner ska förbli oförändrad. 
Verksamhetsplanen ska godkännas. Doktorandrepresentanternas förslag till denna har 
inte blivit införda. 
Gästprofessurer i grekiska och datorlingvistik ska behandlas. HDR ställer sig bakom 
den reservation som rekryteringsgruppens doktorandrepresentanter gjort inför 
gästprofessuren i datorlingvistik. 
 
b) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden: 
Annie Mattsson meddelade att man diskuterat tillsättningen av en professur i teoretisk 
filosofi. Olika invändningar har inkommit men fakultetsnämnden fann inga formella 
fel vid tillsättningen. 
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Verksamhetsplanen har behandlats. Fakulteten har god ekonomi och pengatillskott 
väntas. Man diskuterar huruvida man bör förstärka den verksamhet som finns eller 
införa något nytt. 
 
c) Doktorandnämnden 
Moa Ekbom och Sina Tezel meddelade att man diskuterat verksamhetsplan. Man vill 
införa ett års utbildningsbidrag och tre års tjänst för doktorander. Mallarna för OH-
kostnader kommer att ändras. 

 
d) KVDU 
Inget fanns att rapportera från senaste mötet. Annie Mattsson påpekade att historisk-
filosofiska fakulteten ska föreslå nya doktorandrepresentanter i SALTs styrgrupp. 
Dessa ska utses av KVDU och inneha sina platser från hösten 2009. 
 
e) Områdesnämnden 
Inga meddelanden. 

 
f)   Nämnden för utbildning på forskarnivå, språkvetenskapliga fakulteten 
Christine Watson meddelade att man diskuterat verksamhetsplanen, bland annat dess 
formuleringar om möjligheterna till tjänstledighet och om prolongation för pedagogisk 
kurs. Dessa formuleringar ändrades inte gentemot förra årets plan. 
Under våren kommer NUF att arbeta för att effektivisera administrationen kring 
utbildningen på forskarnivå. Det har vikts 400 000 kr för detta. 
Ansökningarna till doktorandplatser på fakulteten såg ut som följer: Moderna språk 3 
sökande (1 kan antas), Lingvistik och filologi 11 sökande (5-6 kan antas), Nordiska 
språk 3 sökande (2-3 kan antas), Engelska 8 sökande (2-3 kan antas). 
 
g) Jämställdhetsgruppen 

 Inga meddelanden. 
 

h) Doktorandombudsmannen 
Per Löwdin meddelade att utredningen Självständiga lärosäten kom den 8 december. 
Där föreslås att lärosätena ska styras av kollegiala organ samt att aktierna i 
Akademiska hus ska övergå till universiteten. Högskoleförordningen och 
högskolelagen ska ersättas av Lagen om självständiga högskolor. Forskarutbildningen 
ska även i fortsättningen vara ganska reglerad, handledarbyte och liknande kommer 
fortfarande att vara möjliga. Det finns även ett förslag om att inrätta konstnärlig 
forskarutbildning. 

 
i) Institutionerna 
Inga meddelanden. 
 
j) SALT 
Annie Mattsson informerade om skillnaden mellan SALTs styrgrupp och dess 
referensgrupp. Finansieringen av SALT håller på att förändras genom att tidigare 
finansiering fasas ut och fakulteterna bidrar med större del. Stefan Helgesson från 
litteraturvetenskapliga institutionen är ny vetenskaplig ledare för SALT. 
 
k) Rekryteringsgruppen, språkvetenskapliga fakulteten 
Maja Bäckvall informerade om tillsättningen av lektorat i latin. 
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l)  Rekryteringsgruppen, historisk-filosofiska fakulteten 
Annie Mattsson hänvisade till informationen från historisk-filosofiska 
fakultetsnämnden. 
 
m) Övriga meddelanden 
Sina Tezel påminde alla om att meddela om man uteblir från HDR-möten. 
Under våren 2009 kommer HDR att sammanträda tre gånger och det finns planer på en 
gemensam middag. Det kommer även att hållas ett informationsmöte för nyantagna. 
 

§7 Inloggning på Carolina 
Moa Ekbom tog upp den inloggning som numera krävs på datorerna på Carolina 
Rediviva och Karin Boye-biblioteket, där endast studentkonton fungerar, inte 
doktorand- eller forskarkonton. Doktorander kan få tillfälliga lösenord, som tidigare 
var giltiga i tre dagar, men som efter ett brev från Doktorandnämnden, formulerat av 
Moa Ekbom och Daniel Solling, har ändrats till att vara giltiga i sex månader. 
Överbibliotekariens svar var inte tillfredsställande, och man verkar inte ha för avsikt 
att göra det möjligt för doktorander att använda sina ordinarie inloggningsuppgifter. 
HDR diskuterade hur man bäst går vidare med problemet. 

 
§8  Genuscertifiering 
 Moa Ekbom meddelade att vice rektor Margareta Fahlgren vill att hum-sam-området 

ska genuscertifieras och vill att HDR ska fundera på vilka åtgärder som skulle kunna 
föreslås från doktorandhåll. 

 
§9 Övriga frågor 
 a) Daniel Solling undrade över reglerna för sjukskrivning, då han hört att prolongation 

som ersättning för kortare sjukskrivningar ska tas bort. Reglerna tycks se olika ut på 
olika fakulteter. 

 b) Daniel Solling undrade över den ansökan om förlängd finansiering som doktorander 
på vissa institutioner lämnar in varje år, och om doktoranderna på dessa institutioner 
upplever detta som ett problem. Det tycks de inte göra, men detta system är ändå en 
smula tveksamt. För att avbryta någons finansiering ska beslut tas i Fakultetsnämnden, 
men med detta system förflyttas beslutet till institutionsnivå. 

 
§10 Mötets avslutande 
 Ordförande Sina Tezel avslutade mötet. 
 
 Uppsala, 6/1 -09 
 
 
 
 Ordförande 
 Sina Tezel 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Moa Ekbom 
 Christine Watson    Justeringsperson 
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